

خطوات الوصول إلى الاستبيان الإرشاد الأكاديمي

1- اذهب إلى البريد الإلكتروني الجامعي www.outlook.com/qu.edu.qa

2- قم بإدخال بريدك الإلكتروني الخاص بك و كلمة المرور

جامعة قطر
QATAR UNIVERSITY

Sign in with your organizational account

fm095422@qu.edu.qa

Password

Sign in

Sign-in requires format **UserID@YourDomain**
(Example: AA12345@qu.edu.qa)

3- في المكان المخصص بالبحث، اكتب " استبيان الإرشاد الأكاديمي "

Search Mail and People

New | Delete | Archive

Folders

Favorites

Junk E-Mail

Sent Items

Drafts

Inbox

Clutter

Farjana Mahjabin

Inbox

Inbox All

Today

QU Announcement
Library Awareness Day 2016 | 201 11:06 AM
مرفق جدول التوعية

QU Announcement
إمرح مع طفلك 2 11:01 AM
No preview is available.

Amro Ahmed Maher
Sport marketing: articles 9:39 AM

4 - قم بالضغط على الرابط " استبيان الإرشاد الأكاديمي " أو " Academic Advising Survey " لفتح الاستبيان

من: مركز الإرشاد الأكاديمي
إلى: جميع الطلاب
الموضوع: استبيان الإرشاد الأكاديمي ربيع 2016
أعزائي الطلاب،

نود دعوتكم للمشاركة في استبيان الإرشاد الأكاديمي. مساهمتكم القيمة سوف تساعدنا في تقييم خدمات الإرشاد الأكاديمي وتحديد المجالات الرئيسية التي تتطلب التطوير. ملاحظتكم الهامة سوف تساعدنا في تقديم التوجيه الفعال والإقتراحات حول كيفية تلبية متطلبات تخصصك ودرجتك الجامعية.

[استبيان الإرشاد الأكاديمي](#)

نشكركم مقدماً على تعاونكم. في حال لديكم أي استفسارات حول الاستبيان، يرجى الاتصال بنا على 4403-5908/7948 أو عبر البريد الإلكتروني: caa@qu.edu.qa

From: Center for Academic Advising
To: QU Students
Subject: Academic Advising Survey Spring 2016

Dear Students,

We would like to invite you to participate in the Academic Advising Survey. Your valuable input will help us evaluate the academic advising services and identify any key areas that require improvements. Your important feedback will assist us in providing you with effective guidance and suggestions on how to meet your major and degree requirements.

[Academic Advising Survey](#)

We thank you in advance for your cooperation. If you have any queries about the survey, please contact us at 4403-5908/7948 or by email: caa@qu.edu.qa

ملاحظة : في ما يلي صورة من صفحة الاستبيان " نسخة الحاسوب "

Qatar University Surveys -

https://bluesurveys.qu.edu.qa/Blue/fg-eng.aspx?lang=eng&pid=d912a94a-af8b-47af-be38-18221a6fc42b&FilloutFor=db7444ccf2fbc32f4f341d2da6f2ef

جامعة قطر
QATAR UNIVERSITY

Academic Advising Survey / استبيان الإرشاد الأكاديمي

Dear Student,

This form will be used to evaluate the quality of Academic Advising you have received from your official advisor. Advisors work with students on matters of academic planning and decision making. As part of this work, student and advisor generally discuss course selections and how they may serve the student's needs and contribute to progress towards graduation. Note that "advisor" in all cases refers to your officially assigned advisor in Banner.

عزيزي الطالب، عزيزتي الطالبة

يهدف هذا الاستبيان إلى تقييم خدمات الإرشاد الأكاديمي المقدمة من جامعة قطر إذ يقوم المرشد الأكاديمي بمناقشة الخطة الدراسية والمساعدة في اختيار المقررات بما يتوافق مع احتياجاتك وأهدافك المهنية. و تذكر دائماً أن المرشد الأكاديمي هو الشخص الموكّل إليه إرشادك بصورة رسمية من قبل الجامعة حيث توجد بياناته في دليل نظام الخدمة الذاتية الإلكترونية - البانر.

Previous Next Save Submit

Mobile Version | Standard Version

Technology powered by BLUE

ملاحظة : في ما يلي صورة من الاستبيان " نسخة الجوال "

••••• Ooredoo 11:54 AM 82%
bluesurveys.qu.edu.qa

Options Previous Next

Academic Advising Survey / استبيان الارشاد الأكاديمي

Dear Student,

This form will be used to evaluate the quality of Academic Advising you have received from your official advisor. Advisors work with students on matters of academic planning and decision making. As part of this work, student and advisor generally discuss course selections and how they may serve the student's needs and contribute to progress towards graduation. Note that "advisor" in all cases refers to your officially assigned advisor in Banner.

عزيزي الطالب، عزيزتي الطالبة

يهدف هذا الاستبيان إلى تقييم خدمات الإرشاد الأكاديمي المقدمة من جامعة قطر إذ يقوم المرشد الأكاديمي بمناقشة الخطة الدراسية و المساعدة في اختيار المقررات بما يتوافق مع احتياجاتك و أهدافك المهنية. و تذكر دائماً أن المرشد الأكاديمي هو الشخص الموكل إليه إرشادك بصفة رسمية من قبل الجامعة حيث توجد بيناته في دليل نظام الخدمة الذاتية الإلكترونية - البانر